



## 2024 至 2025 年度·中四選科表

本校學務組將為同學安排分班及選科，同學可按自己的學業成績及興趣，填寫各選修科目的優次。學校將按各中三同學的學年成績及選科意向，進行分科及分班。

入讀 4A、4B 及 4C 班的同學，將會修讀四個核心科目及兩個選修科目；若被編入 4D 班，同學將會修讀四個核心科目及三個選修科目。由於高中學制及大學聯合招生(JUPAS)均重視中文、英文及數學等核心科目的成績，校方將以同學中英數三科的全年成績，依次為 4D 及 4C 班編班，其他同學將平均編配入讀 4A 及 4B 班。

4A	4B	4C #	4D #
核心科目：中國語文、英國語文、數學（以中文授課）、公民與社會發展		核心科目：中國語文、英國語文、數學（以英語授課）、公民與社會發展	核心科目：中國語文、英國語文、數學（以英語授課）、公民與社會發展 第三選修科組： 數學M2*（以英語授課）@
第一選修科組：（以下科目在同一時段上課，中四各班學生將會修讀其中一科） CHEMISTRY、BAFS (ACCOUNTING)、生物、物理、中國歷史、健康管理與社會關懷			
第二選修科組：（以下科目在同一時段上課，中四各班學生將會修讀其中一科） PHYSICS、BIOLOGY、經濟、化學、地理、資訊及通訊科技、視覺藝術			
其他學習經歷：宗教倫理、全方位體驗課、體育、德育及公民教育、生涯規劃課、週會			

\* 數學延伸部分由中四下學期開始，屆時同學可選擇修讀意願。

@ 4D 班個別同學可因應需要，改為修讀倫理與宗教科（逢周六上課）。

# 入讀 4D 班同學，全年學術成績等級 (Academic Grade) 須達 C 級或以上；入讀 4C 班同學，全年學術成績等級 (Academic Grade) 須達 D 級或以上。有關學術成績等級的要求，可參考學期成績表。

請於下表每個選修科組中，按選修科數量，分別以 1、2、3、4、5、6、7，順序排列選修意願：

第一選修科組

意願	選修科目	教學語言
	CHEMISTRY	英
	BAFS (ACCOUNTING)	英
	生物	中
	物理	中
	中國歷史	中
	健康管理與社會關懷	中

第二選修科組

意願	選修科目	教學語言
	PHYSICS	英
	BIOLOGY	英
	經濟	中
	化學	中
	地理	中
	資訊及通訊科技	中
	視覺藝術	中

(註):每個選修科目均設有人數上限，校方將以同學在該選修科的全年成績，分配學額。

請按題目指示，回答下列問題。(請在合適的選項中加上✓號)

1. 當你被編入 4A, 4B 或 4C 班，你會選擇以下哪一個選修科組合：(此題必需作答)

- 修讀**兩個**選修科。
- 修讀**兩個**選修科 及 **倫理與宗教科**。
- 修讀**一個**選修科 及 **倫理與宗教科**。

2. 當你被編入 4D 班，你會選擇以下哪一個選修科組合：(此題只供有意入讀 4D 班學生作答)

- 修讀**兩個**選修科 及 **數學 M2**。
- 修讀**兩個**選修科 及 **倫理與宗教科**。
- 修讀**兩個**選修科、**數學 M2** 及 **倫理與宗教科**。

有關科目詳情，可參考：

1. 香港考試及評核局(考評局)香港中學文憑科目評核大綱  
[http://www.hkeaa.edu.hk/tc/hkdse/assessment/assessment\\_framework/](http://www.hkeaa.edu.hk/tc/hkdse/assessment/assessment_framework/)
2. 本校「高中課程簡介會」影片重溫
3. [https://www.youtube.com/live/-Jo\\_HZAWX58?si=ZX9E0y0xN68VHZZB](https://www.youtube.com/live/-Jo_HZAWX58?si=ZX9E0y0xN68VHZZB)

---

學務組主任 傅慧莉副校長

二零二四年五月十四日

班別：中三 \_\_\_\_\_ 班 ( ) 學生姓名(中文): \_\_\_\_\_

日期: \_\_\_\_\_ 家長簽名: \_\_\_\_\_

請在二零二四年五月二十八日或以前，回覆電子通告。



## 2024-2025 Form 4 Subject Selection Form

The school Academic Studies department will be responsible for arranging class allocation and subject selection for students. Students can prioritize their elective subjects based on their school performance and interests. The school allocates subjects and classes for Form 3 students based on their school performance and subject preferences.

Students in class 4A, 4B and 4C will study four core subjects and two elective subjects. Students assigned to class 4D will study four core subjects and three elective subjects. Due to the importance of Chinese, English and Mathematics core subjects in the New Senior Secondary school curriculum and the Joint University Programmes Admissions System (JUPAS), the school will prioritize the overall year-end grades of students in Chinese, English and Mathematics when assigning them to Class 4D and Class 4C. Other students will be evenly distributed and assigned to Class 4A and Class 4B.

4A	4B	4C #	4D #
<b>Core subjects:</b> Chinese Language, English Language, Mathematics ( <i>taught in Chinese</i> ), Citizenship and Social Development		<b>Core subjects:</b> Chinese Language, English Language, Mathematics ( <i>taught in English</i> ), Citizenship and Social Development	<b>Core subjects:</b> Chinese Language, English Language, Mathematics ( <i>taught in English</i> ), Citizenship and Social Development <b>Third elective subject group:</b> Mathematics M2* ( <i>taught in English</i> ) @
<b>First elective subject group:</b> ( <i>The following subjects are taught in the same period. Each Form 4 student will study one of the subjects.</i> ) CHEMISTRY, BAFS (ACCOUNTING), Biology, Physics, Chinese History, Health Management and Social Care			
<b>Second elective subject group:</b> ( <i>The following subjects are taught in the same period. Each Form 4 student will study one of the subjects.</i> ) PHYSICS, BIOLOGY, Economics, Chemistry, Geography, Computer Literacy, Visual Arts			
<b>Other learning experiences:</b> Moral & Religious Studies, Life-wide Learning, Physical Education, Citizenship and social development, Life Planning Workshop, Weekly Assembly			

\* The Mathematics Extended Part will start from the second term of Form 4, at which students will have the option to take or not.

@ Individual students in Class 4D can switch to study Ethics and Religious Studies based on their need. (Lessons on Saturday)

# Students in Class 4D must achieve a minimum Academic Grade level of C or above for the entire year. Students in Class 4C must achieve a minimum Academic Grade level of D or above. For specific requirements regarding Academic Grade levels, please refer to the term report card.

**Please prioritize your elective preferences in each subject group by assigning a number from 1 to 7 based on the number of elective subjects offered.**

First elective subject group

Preferences	Elective Subjects	Teaching Languages
	CHEMISTRY	English
	BAFS (ACCOUNTING)	English
	Biology	Chinese
	Physics	Chinese
	Chinese History	Chinese
	Health Management and Social Care	Chinese

Second elective subject group

Preferences	Elective Subjects	Teaching Languages
	PHYSICS	English
	BIOLOGY	English
	Economics	Chinese
	Chemistry	Chinese
	Geography	Chinese
	Computer Literacy	Chinese
	Visual Arts	Chinese

(Notice): Each elective subject has a maximum capacity, so the school will allocate available spots based on students' year-end grades in that elective subject.

**Please follow the instructions given and answer the following questions. (Please put a ✓ in the appropriate option)**

1. If you are assigned to Class 4A, 4B or 4C, which elective subject combination would you choose from the following? (This question must be answer)

- Take **two** elective subjects.
- Take **two** elective subjects and **Ethics and Religious Studies**.
- Take one elective subject and **Ethics and Religious Studies**.

2. If you are assigned to Class 4D, which elective subject combination would you choose from the following? (This question is only for students who **interest to join Class 4D**)

- Take **two** elective subjects and **Mathematics M2**.
- Take **two** elective subjects and **Ethics and Religious Studies**.
- Take **two** elective subjects, **Mathematics M2** and **Ethics and Religious Studies**.

For detailed information of the subjects, you can refer to:

- 4. Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) HKDSE assessment frameworks  
[http://www.hkeaa.edu.hk/tc/hkdse/assessment/assessment\\_framework/](http://www.hkeaa.edu.hk/tc/hkdse/assessment/assessment_framework/)
- 5. School "Senior Form Curriculum Briefing" video review  
[https://www.youtube.com/live/-Jo\\_HZAWX58?si=ZX9E0yOxN68VHZZB](https://www.youtube.com/live/-Jo_HZAWX58?si=ZX9E0yOxN68VHZZB)

---

Head of Board of Academic Studies  
Ms. Fu Wai Lee  
Vice-Principal

14<sup>th</sup> May024

Class: \_\_\_\_\_ (      )

Name (Chinese): \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Please sign the eNotice on or before **May 28**.